

COURT OF APPEAL OF  
NEW BRUNSWICK



COUR D'APPEL DU  
NOUVEAU-BRUNSWICK

4-14-CA

B E T W E E N:

MARY ELLEN ROSE

(Respondent on Motion) APPELLANT

- and -

HER MAJESTY THE QUEEN in Right of the PROVINCE OF NEW BRUNSWICK, (THE PROVINCE OF NEW BRUNSWICK including the DEPARTMENT OF JUSTICE, OFFICE OF THE ATTORNEY GENERAL and FINANCE), PREMIER DAVID ALWARD, ATTORNEY GENERAL MARIE-CLAUDE BLAIS, THE HONOURABLE BLAINE HIGGS, DOUG HOLT, MARTHA BOWES

(Respondents on Motion) RESPONDENTS

- and -

DANNY SOUCY, MINISTER OF POST-SECONDARY EDUCATION, TRAINING AND LABOUR and KIM DALEY, current DEPUTY MINISTER of the DEPARTMENT OF HUMAN RESOURCES and THE NEW BRUNSWICK HUMAN RIGHTS COMMISSION

(Respondents on Motion) RESPONDENTS

- and -

THE HONOURABLE PATRICK A. A. RYAN, Q.C.

(Applicant on Motion) RESPONDENT

- and -

E N T R E :

MARY ELLEN ROSE

(Intimée dans la motion) APPELANTE

- et -

SA MAJESTÉ LA REINE du chef de la PROVINCE DU NOUVEAU-BRUNSWICK (LA PROVINCE DU NOUVEAU-BRUNSWICK comprenant le MINISTÈRE DE LA JUSTICE, le CABINET DU PROCUREUR GÉNÉRAL et le MINISTÈRE DES FINANCES), LE PREMIER MINISTRE DAVID ALWARD, LA PROCUREURE GÉNÉRALE MARIE-CLAUDE BLAIS, L'HONORABLE BLAINE HIGGS, DOUG HOLT et MARTHA BOWES

(Intimés dans la motion) INTIMÉS

- et -

DANNY SOUCY, MINISTRE DE L'ÉDUCATION POSTSECONDAIRE, DE LA FORMATION ET DU TRAVAIL, KIM DALEY, actuellement SOUS-MINISTRE DES RESSOURCES HUMAINES, et LA COMMISSION DES DROITS DE LA PERSONNE DU NOUVEAU-BRUNSWICK

(Intimés dans la motion) INTIMÉS

- et -

L'HONORABLE PATRICK A. A. RYAN, C.R.

(Requérant dans la motion) INTIMÉ

- et -

THE CONFLICT OF INTEREST  
COMMISSIONER, THE HONOURABLE  
LANDRY OR SUCH OTHER PERSON WHO  
HAS BEEN RECENTLY APPOINTED

(Applicant on Motion)      RESPONDENT

Motion heard by:  
The Honourable Justice Quigg

Date of hearing (by teleconference):  
March 21, 2014

Date of decision:  
March 26, 2014

Counsel at hearing:

Mary Ellen Rose, per se

For the intended respondents Her Majesty the Queen in Right of the Province of New Brunswick, (the Province of New Brunswick including the Department of Justice, Office of the Attorney General and Finance), Premier David Alward, Attorney General Marie-Claude Blais, The Honourable Blaine Higgs, Doug Holt, Martha Bowes:

No one appeared

For the intended respondents Danny Soucy, Minister of Post-Secondary Education, Training and Labour and Kim Daley, current Deputy Minister of the Department of Human Resources and the New Brunswick Human Rights Commission:

No one appeared

For the intended respondents The Honourable Patrick A. A. Ryan, Q.C. and the Conflict of Interest Commissioner, The Honourable Landry or such other person who has been recently appointed:  
Gary R. Faloon, Q.C.

LE COMMISSAIRE AUX CONFLITS  
D'INTÉRÊTS, L'HONORABLE LANDRY, OU  
TOUTE AUTRE PERSONNE RÉCEMMENT  
NOMMÉE À CE POSTE

(Requérant dans la motion)      INTIMÉ

Motion entendue par :  
l'honorable juge Quigg

Date de l'audience (par téléconférence) :  
le 21 mars 2014

Date de la décision :  
le 26 mars 2014

Avocats à l'audience :

Mary Ellen Rose, en son nom

Pour les intimés éventuels Sa Majesté la Reine du chef de la Province du Nouveau-Brunswick (la Province du Nouveau-Brunswick comprenant le ministère de la Justice, le Cabinet du Procureur général et le ministère des Finances), le premier ministre David Alward, la procureure générale Marie-Claude Blais, l'honorable Blaine Higgs, Doug Holt et Martha Bowes :

Personne n'a comparu

Pour les intimés éventuels Danny Soucy, ministre de l'Éducation postsecondaire, de la Formation et du Travail, Kim Daley, actuellement sous-ministre des Ressources humaines, et la Commission des droits de la personne du Nouveau-Brunswick :

Personne n'a comparu

Pour les intimés éventuels l'honorable Patrick A. A. Ryan, c.r., et le commissaire aux conflits d'intérêts, l'honorable Landry, ou toute autre personne récemment nommée à ce poste :  
Gary R. Faloon, c.r.

DECISION

[1] The motion for an order extending the time stated in Rule 62.10(2) to 17 days is allowed.

[2] The motion for directions respecting the manner of service of documents on the appellant is dismissed.

[3] Costs are left to be determined by the panel assigned to hear the appeal.

DÉCISION

[1] La motion visant la délivrance d'une ordonnance portant le délai prévu dans la règle 62.10(2) à 17 jours est accueillie.

[2] La motion sollicitant des directives sur la façon de signifier les documents à l'appelante est rejetée.

[3] La question des dépens sera tranchée par la formation chargée d'entendre l'appel.